
Nyt møde i beboerhusgruppen hos Sonja d. 25/11 
 

Tilstede: Morten, Hardy, Joye og Sonja.  

Afbud: Mars 

Vi er nu 4 ildsjæle tilbage som arbejder seriøst videre med arbejdet for at få etableret Laven Kultur og 

Aktivitetshus ( eller lignende). Vi vil holde lidt lav profil indtil efter jul, og give byen lov til at nyde jule 

stemningen i december. 

Vi er meget ambitiøse og glæder os til at komme videre med at stifte Foreningen for den selvejende 

institution for Laven Kultur og Aktivitetshus. Arbejder hen imod at holde en stiftende general forsamling i 

januar måned og formentlig en informations skrivelse til alle i Laven og opland inden jul. 

Der er stadig 2 muligheder i spil; frugtgrunden og Gerdas hus, vi har diskuteret fordele og ulemper.  

Ved mødet deltog Hardy og fortalte om arbejdet i den tidligere beboerhus gruppe i 2010, vi fik overdraget 

en mappe med guldkorn. Bl.a. kunne Hardy fortælle at bidrag til en forening med almen nyttige formål er 

fradragsberettigede. 

Mulighederne for ansøgning om midler fra fonde er store; så vi har et håb om, at kunne skaffe midler dels 

fra fonde og dels fra bidrag fra byens borgere, kommunen og sponsorater. Vi ønsker at forsøge at undgå at 

optage lån. 

Fundraising bliver et kæmpe arbejde og vi skal have lavet budget, projektbeskrivelse og tegninger. Vi vil 

rigtig gerne have hjælp af en revisor eller lignende til budget arbejdet, så meld dig endelig. 

Vi har en lang liste over mulige aktiviteter. Og ønsker at huset kan favne en bred vifte af personer; styrke 

byens fællesskab og gøre Laven til et endnu bedre sted at bo og leve.  

Næste møde torsdag d. 5/12.  

Sonja 

 

 


